
 

 

ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ  

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 11/02/2025 

Προς: Τον Υπουργό Παιδείας, Θρησκευμάτων και Αθλητισμού 

Θέμα: Ένταξη σε ειδική κατηγορία μεταθέσεων τριτέκνων με αναπηρία – 

Επέκταση του μέτρου και στον/στην σύζυγο. 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Το ισχύον θεσμικό πλαίσιο για τις μεταθέσεις και αποσπάσεις των 

εκπαιδευτικών περιλαμβάνει ειδικές κατηγορίες για τις οποίες οι υπηρεσιακές 

μεταβολές πραγματοποιούνται κατά προτεραιότητα. Σε αυτές εντάσσονται για 

λόγους υγείας, κοινωνικούς και άλλους ειδικούς λόγους, συγκεκριμένες ομάδες 

εκπαιδευτικών προκειμένου να λάβουν την αναγκαία στήριξη και  να 

διευκολυνθούν στην άσκηση  των καθηκόντων τους.  

Παρά τις τροποποιήσεις και τις συμπληρώσεις που έχουν γίνει μέχρι σήμερα 

στο θεσμικό πλαίσιο, εξακολουθούν να υπάρχουν περιπτώσεις που, ενώ θα 

έπρεπε να εντάσσονται στο ειδικό αυτό καθεστώς, δεν καλύπτονται από 

τις ευεργετικές διατάξεις. 

Ένα χαρακτηριστικό παράδειγμα αφορά τη μη αναγνώριση της ιδιότητας της 

πολυτεκνίας σε τρίτεκνο εκπαιδευτικό, όταν ο/η σύζυγός του/της έχει 

αναπηρία 67%. 
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Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

3228

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/2/2025



Συγκεκριμένα: 

• Σύμφωνα με τη νομοθεσία, ο/η σύζυγος του εκπαιδευτικού, που έχει 

67% αναπηρία και τρία παιδιά, αναγνωρίζεται ως πολύτεκνος. 

• Η Ανώτατη Συνομοσπονδία Πολυτέκνων Ελλάδος αναγνωρίζει και 

τους δύο γονείς ως πολύτεκνους. 

• Ωστόσο, η εκπαιδευτικός, δεν αναγνωρίζεται ως πολύτεκνος γονέας 

βάσει του Ν. 3454/2006, με αποτέλεσμα να μη δικαιούται 

προτεραιότητα σε μετάθεση ή απόσπαση. 

Το γεγονός ότι η πολυτεκνία αναγνωρίζεται μόνο στον/στην σύζυγο με 

αναπηρία, αλλά όχι και στον/στην εκπαιδευτικό, δημιουργεί αδικία και 

παραβιάζει την αρχή της ισότητας. 

Ερωτάται η κυρία Υπουργός: 

1. Προτίθεται το Υπουργείο να προχωρήσει στις αναγκαίες νομοθετικές 

παρεμβάσεις, ώστε να ενταχθούν  στις ειδικές κατηγορίες μετάθεσης και 

απόσπασης και οι τρίτεκνοι εκπαιδευτικοί σύζυγοι ατόμων με αναπηρία 

67% και άνω; 

2. Ποιες άλλες πρωτοβουλίες σχεδιάζει το Υπουργείο για τη διόρθωση 

αδικιών που εξακολουθούν να υφίστανται στο ισχύον πλαίσιο 

υπηρεσιακών μεταβολών των εκπαιδευτικών; 

3. Υπάρχει πρόθεση για συνολική αναθεώρηση των προϋποθέσεων 

υπαγωγής στις ειδικές κατηγορίες μεταθέσεων και αποσπάσεων, 

ώστε να αντικατοπτρίζουν τις σημερινές κοινωνικές και οικογενειακές 

ανάγκες; 

 

Ο ερωτών βουλευτής: 

Στέφανος Παραστατίδης 
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